

Calibration Certificate

Kalibrierschein



issued by the calibration laboratory
erstellt durch das Kalibrierlaboratorium



Calibration and Test Center (CalTeC) Solar Cells
Institut für Solarenergieforschung GmbH
Am Ohrberg 1
31860 Emmerthal
GERMANY

<http://caltec.isfh.de/>
solarcells@caltec.isfh.de

001289
D-K- 18657-01-00
2020-01

Calibration mark
Kalibrierzeichen

Object Gegenstand	Irradiance sensor
Manufacturer Hersteller	Soluzione Solare S.r.l. 36100 Vicenza, ITALY
Type Typ	LM1-C3 PT100
Serial number Fabrikat/Serien-Nr.	B0931
Customer Auftraggeber	Soluzione Solare S.r.l. 36100 Vicenza, ITALY
Order No. Auftragsnummer	00221SE_02
Date of calibration Datum der Kalibrierung	January 19, 2021
Place of calibration Ort der Kalibrierung	ISFH CalTeC, 31860 Emmerthal, GERMANY
Number of pages of the certificate Anzahl der Seiten des Kalibrierscheins	6

This calibration certificate documents the traceability to national standards, which realize the units of measurement according to the International System of Units (SI).
The DAkkS is signatory to the multilateral agreements of the European co-operation for Accreditation (EA) and of the International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) for the mutual recognition of calibration certificates.
The user is obliged to have the object recalibrated at appropriate intervals.

*Dieser Kalibrierschein dokumentiert die Rückführung auf nationale Normale zur Darstellung der Einheiten in Übereinstimmung mit dem Internationalen Einheitensystem (SI).
Die DAkkS ist Unterzeichner der multilateralen Übereinkommen der European co-operation for Accreditation (EA) und der International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) zur gegenseitigen Anerkennung der Kalibrierscheine.
Für die Einhaltung einer angemessenen Frist zur Wiederholung der Kalibrierung ist der Benutzer verantwortlich.*

This calibration certificate may not be reproduced other than in full except with the permission of the issuing laboratory. Calibration certificates with the full name of the responsible person are valid without signature.

Dieser Kalibrierschein darf nur vollständig und unverändert weiterverbreitet werden. Auszüge oder Änderungen bedürfen der Genehmigung des ausstellenden Kalibrierlaboratoriums. Kalibrierscheine sind bei Nennung des für die Freigabe Verantwortlichen in Klarschrift auch ohne Unterschrift gültig.

Date of issue
Datum der Ausstellung

Deputy head of the calibration laboratory
Stellvertretender Leiter des Kalibrierlaboratoriums

Person in charge
Bearbeiter

January 26, 2021

Dr. David Hinken

Tobias Gandy